
Tekst ETR 

Projekt: Odkryjmy siebie na nowo 

 

 

Ten projekt umożliwia osobom niepełnosprawnym wyjazd nad morze 

 

albo w inne miejsce w Polsce 

 

 Ci pierwsi będą mieszkać w Gdańsku i Świnoujściu 

 

a ci drudzy w Bydgoszczy 

 

 

Będą zwiedzać te miasta i okolicę pod opieką przewodnika 

 

Uczyć się chodzić z pomocą kijków 

 

 

I rozmawiać z psychologiem o swoich kłopotach 

 

Na oba wyjazdy pojedzie 120 osób niepełnosprawnych 

 

 

Koszty projektu zostały dofinansowane przez PFRON. 

 

 


